
Gemeente DordrechtGemeente Dordrecht
Aangemaakt op:

27-06-2023 12:1327-06-2023 12:13

Agendacommissie DordrechtAgendacommissie Dordrecht

Aanvang:Aanvang:  27 juni 2023, 17:30 Locatie:Locatie:  Vergaderzaal 3 Hugo Muys van Holy

De VOORZITTER roept hierbij de leden van AGENDACOMMISSIE op tot het bijwonen van de openbare

vergadering die DINSDAG 27 juni 2023 zal plaatsvinden in Vergaderzaal 3 - Hugo Muys van Holy van

het Stadskantoor, Spuiboulevard 300, aanvang 17.30 uur.

AgendaAgenda

OpeningOpening

11 Opening, mededelingen en vaststellen agendaOpening, mededelingen en vaststellen agenda

22 Besluitenlijst Agendacommissie 6 juni 2023Besluitenlijst Agendacommissie 6 juni 2023

Nieuw ingekomen stukkenNieuw ingekomen stukken

Bouwend en Bereikbaar DordrechtBouwend en Bereikbaar Dordrecht

33 Wensen en bedenkingen Uitgangspuntennotitie MobiliteitsplanWensen en bedenkingen Uitgangspuntennotitie Mobiliteitsplan

Dordrecht 2040 - RaadsvoorstelDordrecht 2040 - Raadsvoorstel

4 alternatieve voorstellen



U wordt een aantal dingen geadviseerd:

1)1) Dit raadsvoorstel snel na het zomerreces gelijk oordeelsvormend te agenderen en deze oordeelsvormende

bespreking te focussen op de 'scherp geformuleerde samenvatting van de uitgangspuntennotitie' zoals verwoord in

het raadsvoorstel.

    De overwegingen bij dit behandeladvies:

Het aanbod aan stukken en informatie rondom het nog op te stellen mobiliteitsplan is nu al fors: de reeds

vastgestelde startnotitie (8 pagina's), voorliggende uitgangspuntennotitie (34 pagina's – deels dubbel aan de

startnotitie), het Rekenkamerrapport 'Richting geven aan bereikbaarheid', de Omgevingsvisie 1.0. Het is dan

belangrijk goed te kijken naar welke rol de raad op welk moment wil en moet pakken.Voorliggende

uitgangspuntennotitie vliegt van hoog over ambities naar voorbeelden van concrete maatregelen en weer terug. Het

is daarmee eigenlijk meer dan alleen een uitgangspuntennotitie. In het raadsvoorstel zijn de uitgangspunten/keuzes

wel scherp geformuleerd.Participatie met de stad en andere stakeholders moet nog plaatsvinden.Volgens het

raadsvoorstel is 'nog veel onderzoek en dataverzameling nodig.'Mobiliteit = politiek. De uitgangspunten/keuzes in het

raadsvoorstel zijn technisch te benaderen, maar raken in deze fase vooral aan politieke overwegingen.

    Samenvattend: Het is nu aan de raad om via oordeels- en besluitvorming de politieke richting aan te geven.

Rondom de concrete uitwerking van die richting in het mobiliteitsplan 2040 kunnen dan allerlei beeldvormende

sessies worden georganiseerd zoals sessies met deskundigen op gebied van     stedelijke ontwikkeling en mobiliteit,

belangenbehartigers en inwoners en bedrijven. Daarnaast zou bijvoorbeeld de Rekenkamer nog een keer kunnen

worden uitgenodigd om het mobiliteitsplan 2040 te spiegelen aan haar rapport over bereikbaarheid.

2) 2) Het college te vragen de participatie-strategie voor het opstellen van een mobiliteitsplan -zodra deze gereed is- ter

informatie naar de raad te sturen zodat de raad kan bezien of en hoe zij ook een rol wil spelen in het

participatietraject.

3) 3) Als Agendacommissie te bepalen of voor het voorgestelde raadsbesluit de juiste vorm is gekozen. Er is gekozen

voor 'wensen en bedenkingen richting het college' terwijl het logischer lijkt dat de raad de uitgangspuntennotitie

vaststelt. Het gaat immers om beleidskeuzes. Beide vormen zijn mogelijk. De wetgeving geeft veel ruimte om het

begrip 'kaderstelling' zelf in te vullen. Belangrijk verschil tussen beide vormen is dat de mobiliteitsuitgangspunten bij

'vaststelling' door de raad definitief zijn, terwijl het college 'wensen en bedenkingen' van de raad in theorie ook naast

zich neer kan leggen. Vaststellen gaat dus verder dan wensen en bedenkingen. Als de Agendacommissie van mening

is dat de raad de uitgangspuntennotitie moet vaststellen is het advies het college te verzoeken een hierop aangepast

raadsvoorstel aan te bieden. Het behandeladvies onder punt 1 (zie boven) kan dan wel overeind blijven zodat het

stuk na het zomerreces snel kan worden behandeld.

NB.NB.  Er is gesuggereerd de behandeling van het Uitvoeringsprogramma Fiets 2023-2026 te koppelen aan de

uitgangspuntennotitie mobiliteit. Deze hebben uiteraard een link met elkaar, maar om het overzichtelijk en

hanteerbaar te houden en omdat het fietsprogramma niet over beleid, maar over uitvoering gaat wordt geadviseerd

het Uitvoeringsprogramma Fiets 2023-2026 apart te behandelen. Conform het commissiebesluit van mei 2023 wordt

het CDA-initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht wel gekoppeld aan het Uitvoeringsprogramma Fiets.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

Irene Koene (Gewoon Dordt)  27 jun. 2023 10:41

Ook dit advies gaat alle kanten op. Kan er voortaan puntsgewijs aangegeven worden wiens

bevoegdheid het is, wat er gevraagd wordt en wat de raad ermee kan?

En n.a.v.: kunnen we weer eens een goed overzicht krijgen van nut en noodzaak van startnotitie,

uitgangspuntennotitie etc zodat we ook in logische stappen werken? Inclusief de formats die er

zijn?



2 voor2 voor

Irene Koene (Gewoon Dordt)

C.N. (Claudia) Simon-van Waardhuizen

(Fractie van Waardhuizen)

TegenTegen

Geen tegen

A.J. (Alexander) Kuhlmann (VVD)  26 jun. 2023 21:10

Er moet inderdaad ruimte zijn voor insprekers zoals het CDA terecht stelt.

Of het mobiliteitsplan direct oordeelvormend wordt geagendeerd, of dat er eerst een

beeldvormende vergadering komt maakt ons niet veel uit, zolang er maar ruimte is voor

insprekers.

1 voor1 voor

A.J. (Alexander) Kuhlmann (VVD)

TegenTegen

Geen tegen

J.W. (Jan-Willem) Wringer (Beter Voor Dordt)  26 jun. 2023 20:56

Gezien de opmerkingen van de griffie lijkt me eerst een beeldvormende vergadering een goed

startpunt.

1 voor1 voor

J.W. (Jan-Willem) Wringer (Beter Voor

Dordt)

TegenTegen

Geen tegen

A. (Albert) Klerk (CDA)  26 jun. 2023 20:21

Eens met het advies van de griffie om in een eerste bespreking te focussen op de scherp

geformuleerde samenvatting in het raadsvoorstel. Voor we dat meteen oordeelsvormend doen,

zou wel eerst eventuele insprekers de kans willen geven hun inbreng te geven.

Wat betreft de uitgangspunten notitie: Een wensen en bedenkingen procedure vinden we niet

gelukkig gekozen door het college. We zien liever dat we als Raad daadwerkelijk besluiten over de

uitgangspunten (als dan niet amenderen) ipv als wens of bedenking meegeven.

Uitvoeringsprogramma Fiets (volgend punt 4) willen we afzonderlijk agenderen en bespreken en

agendatechnisch niet samenvoegen met dit agendapunt mobiliteitsplan.

Ook het CDA initiatiefvoorstel Fijn Fietsen in Dordt bevat uitgangspunten voor mobiliteitsbeleid,

dus ook graag dat stuk betrekken bij bespreking van Mobiliteitsplan.



2 voor2 voor

A. (Albert) Klerk (CDA)

R. (Raymond) Hartmeijer (SP)

TegenTegen

Geen tegen

44 Vaststellen Uitvoeringsprogramma Fiets 2023-2026 - RaadsvoorstelVaststellen Uitvoeringsprogramma Fiets 2023-2026 - Raadsvoorstel

U wordt voorgesteld dit raadsvoorstel direct na het zomerreces in eerste instantie beeldvormend te agenderen in

combinatie met het initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht van het CDA (conform afspraak in de

oordeelsvormende commissie van 23 mei 2023). Desgewenst kunnen beide voorstellen daarna in combinatie

oordeelsvormend worden besproken.

Bij dit behandeladvies zijn de volgende constateringen van belang:

Het fietsbeleid is eerder al vastgesteld en wordt in 2024 geactualiseerd. Wat nu voorligt is een uitvoeringsprogramma

op basis van vastgesteld beleid, met uitzondering van het herziene fietsnetwerk en de ambitie om in te zetten op het

(af)maken van fietsradialen naar stations en binnenstad; dit zijn wel nieuwe beleidspunten in het

uitvoeringsprogramma.De raad wordt niet om budget gevraagd. Alle maatregelen worden volgens het

uitvoeringsprogramma uit reeds beschikbare (project)middelen betaald.

De belangrijkste vraag die op dit moment dan op het bord van de raad ligt is hoe de raad denkt over de inzet van het

college (zie pagina 4 en 5 van het uitvoeringsprogramma). Dat beïnvloed vervolgens de door het college gekozen

projecten en prioritering.

Hier komt ook het initiatiefvoorstel Fijn fietsen in Dordrecht van het CDA om de hoek. Hierin zijn ook diverse

verbeterpunten voorgesteld. Het college heeft hierbij aangegeven dat een deel van die gewenste verbeterpunten ook

in het Uitvoeringsprogramma Fiets is opgenomen. Voor een ander deel geldt dat niet en heeft het college

bedenkingen geuit. De vraag is in hoeverre de raad dan nog verbeterpunten uit het initiatiefvoorstel Fijn fietsen in

Dordrecht aan het Uitvoeringsprogramma Fiets wil toevoegen (waar nodig voorzien van extra financiële middelen).

De Fietsersbond is bij beide documenten betrokken geweest. Het voorstel is om de Fietsersbond uit te nodigenHet voorstel is om de Fietsersbond uit te nodigen

om in een beeldvormende sessie van 1 uur een reflectie op beide documenten te geven.om in een beeldvormende sessie van 1 uur een reflectie op beide documenten te geven. De opbrengst hiervan

kunnen de fracties vervolgens meenemen naar een eventuele oordeelsvormende vergadering.

55 Vaststellen Bestemmingsplan Parapluplan Dark Stores - RaadsvoorstelVaststellen Bestemmingsplan Parapluplan Dark Stores - Raadsvoorstel 1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld dit raadsvoorstel als hamerstuk naar de raad te sturen.

De raad heeft op 24 maart 2023 een voorbereidingsbesluit genomen. Met dit voorbereidingsbesluit werd bepaald dat

het voor het gehele grondgebied van Dordrecht verboden is om het gebruik van gronden en/of bouwwerken, of

gedeelten daarvan, te wijzigen naar: vormen of vestigingen van detailhandel die blijkens hun reclame-uiting,

presentatie, assortiment en/of bedrijfsvoering zijn te kwalificeren als flitsbezorging vanuit darkstores.

Met voorliggend raadsvoorstel wordt het voorbereidingsbesluit omgezet in een definitief bestemmingsplan.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

J.W. (Jan-Willem) Wringer (Beter Voor Dordt)  26 jun. 2023 21:03

Beter Voor Dordt wil dit raadsvoorstel nog een keer bespreken want met dit voorstel draai je

volgens ons gelijk een hele nieuwe economie de nek om. Overlast voorkomen uitstekend maar er

zijn misschien vast wel plekken waar ze wel kunnen zitten.



2 voor2 voor

J.W. (Jan-Willem) Wringer (Beter Voor

Dordt)

Irene Koene (Gewoon Dordt)

TegenTegen

Geen tegen

66 Raadsinformatiebrief over Voorontwerp herziening bestemmingsplan Historische BinnenstadRaadsinformatiebrief over Voorontwerp herziening bestemmingsplan Historische Binnenstad

- Raadsinformatiebrief- Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de raad te sturen.

77 Artikel 40-vragen RvO van fractie PvdA over ThureborghArtikel 40-vragen RvO van fractie PvdA over Thureborgh

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde vragen in afwachting van beantwoording door het college.

88 Artikel 40 vragen RvO van Fractie Van Waardhuizen en SP over Verkeerssituatie Staart-OostArtikel 40 vragen RvO van Fractie Van Waardhuizen en SP over Verkeerssituatie Staart-Oost

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

99 Beantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fractie VVD over WinkelsBeantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fractie VVD over Winkels

Crabbehof veilig bereikbaar - Antwoordbrief artikel 40/41Crabbehof veilig bereikbaar - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

1010 Beantwoording door het college van brief van dhr. Davrados over de KiltunnelBeantwoording door het college van brief van dhr. Davrados over de Kiltunnel

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

1111 Beantwoording door het college van brief Stichting Het Wantij inzake ontwikkelplan WantijBeantwoording door het college van brief Stichting Het Wantij inzake ontwikkelplan Wantij

WestWest

U wordt voorgesteld de beantwoording van deze op 4 april jl. doorgestuurde brief voor kennisgeving aan te nemen.

1212 Bericht aan gemeenteraad van de heer Van der Schouw inzakeBericht aan gemeenteraad van de heer Van der Schouw inzake

Wegomleidingen en werkzaamheden, infrastructuur DordrechtWegomleidingen en werkzaamheden, infrastructuur Dordrecht

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld deze brief voor kennisgeving aan te nemen.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

L.J.C.M. (Leo) Stolk (VSP)  27 jun. 2023 11:04

DE VSP wil graag dat deze brief gelijk doorgezet wordt naar de wethouder



1 voor1 voor

L.J.C.M. (Leo) Stolk (VSP)

TegenTegen

Geen tegen

1313 Brief aan gemeenteraad van de heer H.J.Groeneweg van Stichting De Stad overBrief aan gemeenteraad van de heer H.J.Groeneweg van Stichting De Stad over

Schetsontwerp SpuiboulevardSchetsontwerp Spuiboulevard

U wordt voorgesteld deze brief voor kennisgeving aan te nemen.

Groen, Duurzaam en Ruimtelijk DordrechtGroen, Duurzaam en Ruimtelijk Dordrecht

1414 Toepassen Wet voorkeursrecht gemeenten (ex artikelen 2 en 4 Wet voorkeursrechtToepassen Wet voorkeursrecht gemeenten (ex artikelen 2 en 4 Wet voorkeursrecht

gemeenten (Wvg)) op percelen en perceelsgedeelten grond in het plangebied 'Stadspark XXL'gemeenten (Wvg)) op percelen en perceelsgedeelten grond in het plangebied 'Stadspark XXL'

- Raadsvoorstel- Raadsvoorstel

U wordt voorgesteld dit raadsvoorstel als hamerstuk naar de raad van 4 juli te sturen.

1515 Zienswijze ontwerpbegroting 2024 Gr GEVUDO - RaadsvoorstelZienswijze ontwerpbegroting 2024 Gr GEVUDO - Raadsvoorstel

U wordt voorgesteld deze concept zienswijze, die overigens te laat is aangeboden om binnen de zienswijzetermijn te

reageren, als hamerstuk door te sturen naar de gemeenteraad van 4 juli.

1616 Raadsinformatiebrief over Stadsvisie natuur- en milieueducatie - RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief over Stadsvisie natuur- en milieueducatie - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld een werkbezoekwerkbezoek af te leggen aan Weizigt en deze in te plannen op een Dordtse

Dinsdagmiddag (16-18u). Dan kunt u ook in gesprek gaan over de totstandkoming van deze Stadsvisie natuur- en

milieueducatie en mogelijke inhoudelijke wijzigingen die met het aanbrengen van genoemde focus gepaard zijn

gegaan. Dat staat niet toegelicht in deze RIB.

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisgeving naar de raad te sturen.

1717 Raadsinformatiebrief over Afhandelen motie M15 Ondersteun Goed Af -Raadsinformatiebrief over Afhandelen motie M15 Ondersteun Goed Af -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de raad te sturen. In het eerstvolgende

overzicht 'Stand van zaken moties en toezeggingen' zal u worden voorgesteld de motie als afgehandeld te

beschouwen en van het overzicht af te voeren.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

Irene Koene (Gewoon Dordt)  23 jun. 2023 16:40

Gewoon Dordt wil dit graag bespreken. We hebben al eerder los van deze RIB een

agenderingsverzoek opgesteld dat op steun van meerdere partijen kon rekenen. Dit onder de

noemer:



In het verleden is over dit onderwerp meerdere keren gesproken. Eerst moest de vereniging weg,

toen mochten ze weer blijven en uiteindelijk is in 2018 besloten dat ze toch weg moesten maar is

er wel door de raad afgedwongen dat er naar een alternatieve locatie moest worden gezocht. Dit

lijkt een onwenselijke afloop te hebben gehad volgens het persbericht dat door het college is

verstuurd en daarom wil Gewoon Dordt meer informatie hierover en met de raad kijken hoe hier

toch een oplossing kan worden bedacht die voor beide partijen, zowel voor de vereniging als voor

het college, tot tevredenheid leidt. 

Plus:

Duidelijkheid over het lot van de vereniging en daarbij welke plannen gerealiseerd kunnen worden

op dit specifieke stuk grond dat zo dicht bij het spoor ligt, dus wat er uiteindelijk wel en niet kan.

6 voor6 voor

Irene Koene (Gewoon Dordt)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

P.J.L. (Pieter) Groenewege (Partij voor

de Dieren)

R. (Ronald) Portier (SP)

A.A. (Richard) in 't Veld (VSP)

C.N. (Claudia) Simon-van Waardhuizen

(Fractie van Waardhuizen)

TegenTegen

Geen tegen

1818 Raadsinformatiebrief over Stand van zaken evaluatie en herijking dierenbeleid -Raadsinformatiebrief over Stand van zaken evaluatie en herijking dierenbeleid -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de raad te sturen.

1919 Artikel 40-vragen RvO van Fractie VVD over Gevolgen heimelijke kennis Chemours DuPontArtikel 40-vragen RvO van Fractie VVD over Gevolgen heimelijke kennis Chemours DuPont

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde vragen in afwachting van beantwoording door het college.

2020 Artikel 40-vragen RvO van fractie GroenLinks over Vervolgvraag toegenkelijkheid openbareArtikel 40-vragen RvO van fractie GroenLinks over Vervolgvraag toegenkelijkheid openbare

ruimteruimte

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde vragen in afwachting van beantwoording door het college.

2121 Beantwoording door het college van brief Zienswijze voorlopig ontwerp PlanetenlaanBeantwoording door het college van brief Zienswijze voorlopig ontwerp Planetenlaan

U wordt voorgesteld deze beantwoording dd. 7 september 2022 aan 20 inwoners voor kennisgeving aan te nemen.

Door een technische mankement in het systeem is deze brief nu pas aan u verstuurd ter kennisname. 



2222 Beantwoording door het college van brief Verzoek vervanging bomen Joke-Smit erfBeantwoording door het college van brief Verzoek vervanging bomen Joke-Smit erf

U wordt voorgesteld de beantwoording van 8 juli van deze op 21 februari jl. door u aan het college doorgestuurde

brief voor kennisgeving aan te nemen.

2323 Beantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fractie CDA overBeantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fractie CDA over

Naambordje speeltuin De Victorie - Antwoordbrief artikel 40/41Naambordje speeltuin De Victorie - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

2424 Brief aan gemeenteraad van TenneT over Zienswijze ontwerp bestemmingsplan WoningenBrief aan gemeenteraad van TenneT over Zienswijze ontwerp bestemmingsplan Woningen

onder hoogspanningslijnen gemeente Dordrechtonder hoogspanningslijnen gemeente Dordrecht

U wordt voorgesteld de zienswijze in handen te stellen van het college, zodat deze betrokken kan worden bij de

verdere voorbereiding van het betreffende bestemmingsplan. 

2525 Brief aan gemeenteraad van Raad van State inzake uitnodiging zitting beroep BP 7eBrief aan gemeenteraad van Raad van State inzake uitnodiging zitting beroep BP 7e

herziening Schilherziening Schil

U wordt geadviseerd de brief voor kennisgeving aan te nemen. Als er beroep wordt ingesteld door een door de raad

vastgesteld bestemmingsplan dan wordt de raad vertegenwoordigd in de procedure door het Juridische

Kenniscentrum van de Servicegemeente. De brief is doorgestuurd aan de behandelde planjurist en jurist. 

2626 Brief aan gemeenteraad van de Raad van State inzake Beroep Bp 11e herziening DubbeldamBrief aan gemeenteraad van de Raad van State inzake Beroep Bp 11e herziening Dubbeldam

locatie Dubbelsteynlaan-Westlocatie Dubbelsteynlaan-West

U wordt geadviseerd de brief voor kennisgeving aan te nemen. Als er beroep wordt ingesteld door een door de raad

vastgesteld bestemmingsplan dan wordt de raad vertegenwoordigd in de procedure door het Juridische

Kenniscentrum van de Servicegemeente. De brief is doorgestuurd aan de behandelde planjurist en jurist. 

Gezond, Sociaal en Zorgzaam DordrechtGezond, Sociaal en Zorgzaam Dordrecht

2727 Vaststellen Startnotitie opgave Inclusieve Stad - StartnotitieVaststellen Startnotitie opgave Inclusieve Stad - Startnotitie 2 alternatieve voorstellen

U wordt opnieuw voorgesteld het raadsvoorstel oordeelsvormend oordeelsvormend te agenderen op een Dordtse Dinsdag en via de

agenderingstool politieke vragen van de fracties te inventariseren. Indien er geen politieke vragen worden

ingediend, wordt u voorgesteld dit als hamerstuk door te sturen. 

Op 14 maart jl heeft de raad ingestemd met het geamendeerde raadsvoorstel Uitgangspunten Startnotitie

Inclusieve Stad. Er hebben vervolgens vijf stadsgesprekken plaatsgevonden op basis waarvan dit raadsvoorstel tot

stand is gekomen. 

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog (Beter Voor Dordt)  26 jun. 2023 22:51

Beter Voor Dordt wil dit agendapunt ook oordeelsvormend agenderen en heeft de vraag of er een

https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-Dordrecht-1/2023/14-maart/14:00/Akkoord-gaan-met-Uitgangspunten-startnotitie-Inclusieve-Stad-Raadsvoorstel


goede balans is tussen inzet op anti discriminatie en Dordrecht als inclusieve stad

1 voor1 voor

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

TegenTegen

Geen tegen

L.G.P. (Luca) van Ballegooijen (VVD)  26 jun. 2023 22:20

De Dordtse VVD wil deze oordeelsvormende vergadering agenderen met de volgende twee

politieke vragen: 

1. Welke balans wil de raad bewerkstelligen tussen diversiteit en competentie waar het gaat om

het wervingsbeleid van de gemeente Dordrecht

2. Hoe ver vindt de raad dat de gemeente mag gaan in de eisen die zij stelt aan inkoop-, subsidie-,

en leverancierspartners op het gebied van diversiteitsbeleid?

4 voor4 voor

L.G.P. (Luca) van Ballegooijen (VVD)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

Irene Koene (Gewoon Dordt)

C.N. (Claudia) Simon-van Waardhuizen

(Fractie van Waardhuizen)

TegenTegen

Geen tegen

2828 Raadsinformatiebrief over Ontwikkelingen programma 'Samen tegen Armoede' -Raadsinformatiebrief over Ontwikkelingen programma 'Samen tegen Armoede' -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de raad te sturen.

Wethouder Heijkoop heeft tijdens de commissievergadering 15 nov jl over het raadsvoorstel Vervolg Samen tegen

Armoede de toezegging gedaan om in de eerste helft van 2023 bij uitvoering van de Minima-effectrapportage (MER

door Nibud) ook goed in beeld te laten brengen hoe het huidige, landelijke fiscale stelsel armoedeval veroorzaakt en

op welke wijze dit kan worden gedempt d.m.v. aanscherping van lokale regelingen, bijvoorbeeld door Persoonlijk

Minima Budget geleidelijk af te bouwen. Op basis van deze rapportage zou het Programma worden bijgestuurd en

de Verordening Persoonlijk Minima Budget tussentijds worden geactualiseerd. Aan die toezegging is met oplevering

van deze RIB niet voldaan, maar u wordt wel op alternatieve wijze geïnformeerd. Het college is voornemens het

Nibud een MER uit te laten voeren in het najaar van 2023, waarbij zij rekening houden met het Rijksbeleid voor

2024. De te verwachten opleverdatum voor deze MER is begin 2024. Dit is tijdig om eventuele gewenste

beleidswijzigingen bij de behandeling van de kadernota te bespreken.

https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Dordtse-Dinsdag-Beeld-en-oordeelsvormende-commissies/2022/15-november/16:01/Vervolg-Samen-tegen-Armoede-Raadsvoorstel


2929 Raadsinformatiebrief over Stand van zaken: integrale visie sociaal domein -Raadsinformatiebrief over Stand van zaken: integrale visie sociaal domein -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgestel deze raadsinformatiebrief ter kennisname door te sturen naar de gemeenteraad. 

Ter informatie over het vervolg: de (integrale) Visie Sociaal Domein 2030 wordt naar verwachting in november 2023

aangeboden aan de gemeenteraad.

3030 Artikel 40-vragen RvO van fracties Gewoon Dordt en CDA over De Weizigt Orangerie alsArtikel 40-vragen RvO van fracties Gewoon Dordt en CDA over De Weizigt Orangerie als

koffietent voor Krispijnkoffietent voor Krispijn

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde vragen in afwachting van beantwoording door het college.

3131 Artikel 40-vragen RvO van fractie VVD over VeteranenwetArtikel 40-vragen RvO van fractie VVD over Veteranenwet

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

3232 Artikel 40-vragen RvO Deel II van fracties PvdA, GL, FW over DG&J en JeugdzorgArtikel 40-vragen RvO Deel II van fracties PvdA, GL, FW over DG&J en Jeugdzorg

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

3333 Beantwoording door het college van brieven Voorzittersoverleg Dordtse voetbalverenigingenBeantwoording door het college van brieven Voorzittersoverleg Dordtse voetbalverenigingen

U wordt voorgesteld deze beantwoording dd. 13 december 2022 van meerdere door u doorgeleide brieven voor

kennisgeving aan te nemen.

Lerend en Ondernemend DordrechtLerend en Ondernemend Dordrecht

3434 Vaststellen Startnotitie Dordtse Visie Voortgezet Onderwijs Vaststellen Startnotitie Dordtse Visie Voortgezet Onderwijs --

StartnotitieStartnotitie

4 alternatieve voorstellen

U wordt opnieuw voorgesteld het raadsvoorstel oordeelsvormend oordeelsvormend te agenderen op een Dordtse Dinsdag en via de

agenderingstool politieke vragen van de fracties te inventariseren.

Op 6 juni jl bleek tijdens het vervolg op de themabijeenkomst Thuiszitters dat een meerderheid van de commissie

dit raadsvoorstel bij nader inzien graag had willen bespreken. Verzocht is het stuk daarom niet zoals doen besloten

op 30 mei jl als hamerstuk naar de gemeenteraad te sturen, maar nogmaals te agenderen bij de Agendacommissie.

Fracties worden uitgenodigd om politieke vragen via de agenderingstool op te voeren.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

A. (Albert) Klerk (CDA)  26 jun. 2023 20:43

Voor aanpak van thuisblijvers, voortijdige schoolverlaters zien we graag een gescheiden aanpak

voor de verschillende vormen van onderwijs: PO, VO, MBO en HBO en VSO. Hoe wordt hierin

voorzien in de startnotitie?

https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Dordtse-Dinsdag-Beeld-en-oordeelsvormende-commissies/2023/6-juni/16:00/Raadsinformatiebrief-over-Jaarverslag-Leerplicht-en-Voortijdig-Schoolverlaten-van-schooljaar-2021-2022-Raadsinformatiebrief


2 voor2 voor

A. (Albert) Klerk (CDA)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

TegenTegen

Geen tegen

Irene Koene (Gewoon Dordt)  26 jun. 2023 14:41

Voortijdig schoolverlaten is zo'n complex vraagstuk dat een thema-avond de ruimte zou bieden om

hier een goed beeld van te kunnen krijgen. Eens dus met beeldvormend maar in een uur redden

we dat niet. 

Een klein stukje uit de verkenning van mijn afstudeeronderwerp:

Voortijdig schoolverlater ben je als je onder de 23 bent en zonder startkwalificatie (mbo2- of

havodiploma) van school gaat. Omdat de leerplicht tot en met het schooljaar is waarin je 18 wordt,

is het lastig te bepalen waar alle vsv’ers tussen de 18 en 23 jaar blijven. Degenen die werk vinden

zijn traceerbaar binnen ‘het systeem’, wat ook geldt voor degenen die recht hebben op algemene

bijstand. Een deel van de vsv’ers verdwijnt uit beeld, de zogenaamde spookjongeren.

Er is bij de leerlingen die stoppen vaak sprake van multi-problematiek. Hierbij valt te denken aan

armoede, schulden, (v)echtscheiding ouders, gedragsproblemen, licht verstandelijke beperking

(LVB), verslaving, in of dichtbij criminele circuit (Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,

2021)

Ook het gezin waar kinderen opgroeien is van invloed op het risico voor vsv. Eenoudergezinnen

vormen een groter risico omdat de teugels vaak wat minder strak aangehaald worden. Gezinnen

waar een of beide ouders werkloos zijn en waar sprake is van minder materiele welvaart of een

lagere sociaal economische status (SES) vormen een risico. In het onderzoek meenemen dat de

groeiende armoede door onder meer de energiecrisis van negatieve invloed kan zijn.

Hoewel vooral het aantal VSV'ers op het mbo groot is zou ik het toch niet gelijk daartoe beperken.

De belanghebbenden in mijn verkenning zijn denk ik degenen die je erbij kan betrekken:

- Gemeente Dordrecht

- Sociale Dienst 

- Bureau Leerplicht & Voortijdig Schoolverlaten

- Matchmakers

- Sociaal wijkteam/buurtwerk/jongerenwerk

- Yuverta

- ROC Da Vinci

- ZOW (ROC Da Vinci)

- Dalton Lyceum

Het is voor mij geen probleem om een avond als dit voor te bereiden, evt samen met de PvdA



2 voor2 voor

Irene Koene (Gewoon Dordt)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

TegenTegen

Geen tegen

W. (Wouter) van der Spoel (PvdA)  26 jun. 2023 13:59

De Dordtse PvdA wil voorstellen om voor deze oordeelsvormende vergadering over de startnotitie

Visie Voortgezet onderwijs de volgende politieke vraag toe te voegen: moeten we niet méér

investeren in de jongeren die op het MBO dreigen uit te vallen?

1 voor1 voor

W. (Wouter) van der Spoel (PvdA)

TegenTegen

Geen tegen

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)  25 jun. 2023 23:06

Naar aanleiding van de commissievergadering over Thuiszitters afgelopen

6 juni lag de nadruk op thuiszittende jongeren op het voortgezet onderwijs. We hebben in deze

commissievergadering niet gesproken over vroegtijdig schoolverlaters op het MBO. We vinden dat

dit meer specifieke aandacht verdient, gezien het feit dat het aantal vroegtijdig schoolverlaters is

gestegen. 

Wij willen daarom voorstellen om los van het voortgezet onderwijs in een aparte bijeenkomst met

elkaar beeldvormend in gesprek te gaan over jongeren die vroegtijdig school verlaten op het MBO.

Daarvoor willen we het Da Vinci College uitnodigen en Aanpak Matchmakers. 

Het gesprek dat we met elkaar willen voeren is: wat is er nodig aan maatregelen en interventies

om deze jongeren op school te houden.

6 voor6 voor

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)

P.J.L. (Pieter) Groenewege (Partij voor

de Dieren)

J.F. (Franciske) van Vugt-Roose (CDA)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

Irene Koene (Gewoon Dordt)

C.N. (Claudia) Simon-van Waardhuizen

(Fractie van Waardhuizen)

TegenTegen

Geen tegen

Levendig, Leefbaar en Veilig DordrechtLevendig, Leefbaar en Veilig Dordrecht



3535 Oprichten stichting Binnenstadsbedrijf Dordrecht - RaadsvoorstelOprichten stichting Binnenstadsbedrijf Dordrecht - Raadsvoorstel

Dit raadsvoorstel vraagt om een wensen en bedenkingen-besluit ten aanzien van de oprichting van een stichting. In

de VNG handreiking over Samenwerking bij decentrale overheden worden zes stappen beschreven die kunnen

helpen bij het duiden van de kwaliteit van het voorstel tot het oprichten van een stichting waarin de gemeente

participeert. De stappen zijn:

BelangTaak en bevoegdheidTaakbehartiging en uitvoeringOrganisatie- en rechtsvormenBestuurlijk belangFinancieel

belang

In het Raadsvoorstel wordt gedeeltelijk toegekomen aan alle aspecten, minder helder is nog de samenhang met

bijvoorbeeld het op te richten Stadsbreed Ondernemersfonds en de verantwoording over activiteiten en voortgang

vanuit het Binnenstadbedrijf richting uw raad. Ter referentie kunt u het eerder verstrekte Meerjarenplan 2021-2026

(bijlage van RV Slijpen aan een Diamant)  raadplegen. U wordt geadviseerd een beeldvormendeeen beeldvormende

commissievergadering in te plannen commissievergadering in te plannen na het zomerreces waarbij u kunt verzoeken dat de governance van de op te

richten stichting gestructureerd wordt geduid  in de vorm van een presentatie (technische briefing, 1 uur) (technische briefing, 1 uur)  aan de

hand van de elementen uit de VNG-handreiking.  

De zes weken-termijn voor het kenbaar maken van uw wensen en bedenkingen is wederom niet haalbaar bij dit

raadsvoorstel bij gewenste oordeels- of beeldvormende behandeling. Dit omdat er geen Dordtse Dinsdag meer is

na deze agendacommissie binnen de termijn. De wethouder geeft in het raadsvoorstel aan na de zienswijzetermijn

over te willen gaan op oprichting van de stichting. Verwacht wordt dat een latere zienswijze tot een latere oprichting

zal leiden. Op informele basis wordt er namelijk al samengewerkt met de partners in de toekomstige stichting aan

de doelen. Een snellere manier om tot besluitvorming te komen is het raadsvoorstel te laten hameren in de

gemeenteraad van 4/5 juli. U kunt desgewenst ook aandacht vragen bij het college voor vakere tijdige aanlevering

van raadsvoorstellen waardoor de raad desgewenst in staat is haar besluitvormingsproces volledig in te richten

zonder uit gestelde termijnen te lopen. 

Omdat het raadsvoorstel een wensen en bedenkingen-procedure inhoudt, kan het vervolg op deze technische

briefing zijn dat de commissie besluit tot een oordeelsvorming. Denkbaar is dat die oordeelsvormende commissie

wensen en bedenkingen aan de griffie meegeeft voor in de concept "wensen en bedenkingen", tenzij de commissie

politieke vragen formuleert. 

3636 Raadsinformatiebrief over Uitvoeringsplan ondermijning 2023-2024 - RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief over Uitvoeringsplan ondermijning 2023-2024 - Raadsinformatiebrief

Er is een raadsinformatiebijeenkomst in voorbereiding voor het middagdeel van de Dordtse Dinsdag op 33

oktober oktober over het thema Ondermijning (aanleiding: toezegging van de portefeuillehouder n.a.v. vragen van de

commissie bij de oordeelsvormende bespreking van  het Integraal Veiligheidsplan). U wordt geadviseerd deze

raadsinformatiebrief te betrekken op de geplande raadsinformatiebijeenkomst en de raadsinformatiebrief ter

kennisgeving naar de raad te sturen. 

3737 Agenderingsverzoek college aan Agendacommissie over Nationaal Programma LeefbaarheidAgenderingsverzoek college aan Agendacommissie over Nationaal Programma Leefbaarheid

en Veiligheid – Dordt Westen Veiligheid – Dordt West

U wordt geadviseerd een consultatie (1u)consultatie (1u)  in te plannen op Dordtse Dinsdag 12 septemberDordtse Dinsdag 12 september  (16-17u). Op 16 mei

heeft de gemeenteraad de raadsinformatiebrief over Voortgang Nationaal Programma Dordt-West  ter kennisgeving

aangenomen. Er stond op 27 juni een werkbezoek gepland, maar die is verzet. De aangekondigde

raadsinformatiebrief gaat in op de ambitie en strategische en operationele doelen. Het volledige Nationaal

Programma Dordt West ligt op 21 september ter vaststelling voor bij de Alliantie. Aansluitend kan op 26 september

het werkbezoek plaatsvinden.

https://vng.nl/files/vng/handreiking-verzelfstandiging-en-samenwerking-bij-decentrale-overheden.pdf
https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-Dordrecht-1/2023/7-februari/14:00/Raadsinformatiebrief-over-Opzet-Stadsbreed-Ondernemersfonds-naar-Leids-Model-Raadsinformatiebrief
https://raad.dordrecht.nl/Documenten/211124-Slijpen-aan-een-diamant-Meerjarenplan-2021-2026-3.pdf
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%253A%252F%252Fraad.dordrecht.nl%252FVergaderingen%252FGemeenteraad-Dordrecht-1%252F2023%252F16-mei%252F14%253A00%252FRaadsinformatiebrief-over-Voortgang-Nationaal-Programma-Dordt-West-Raadsinformatiebrief&data=05%257C01%257CRaadsgriffie%2540dordrecht.nl%257Cb400e1ff60054893909b08db6db8cc16%257Cce1619bcaea141c18fa8bbdc8c7d1cef%257C0%257C0%257C638224412683328816%257CUnknown%257CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%253D%257C3000%257C%257C%257C&sdata=YNqcfCH3Qt8864XF7wnoXMCbacfmnazYoYw5Bvj2RJ0%253D&reserved=0


3838 Agenderingsverzoek college aan Agendacommissie over Consultatiesessie TussenstandAgenderingsverzoek college aan Agendacommissie over Consultatiesessie Tussenstand

Cultuurnota Dordrecht 2030Cultuurnota Dordrecht 2030

U wordt geadviseerd een consultatie (1u)consultatie (1u)  in te plannen op Dordtse Dinsdag 29 augustusDordtse Dinsdag 29 augustus  (16-17u), zodat het

proces kan worden doorlopen uit het raadsvoorstel vaststellen Startnotitie Cultuurnota 2030. In termijnagenda

stond de raadswerkgroep Omgevingswet als parallelsessie voorgesteld. De Omgevingswet treedt vanaf 1 januari

2024 in werking, waardoor de raadswerkgroep in het derde en vierde kwartaal ook zeker in positie gebracht moet

worden. U wordt voorgesteld om deze raadswerkgroep Omgevingswet op korte termijn opnieuw in te plannen,

zodat ook die voorbereidingen kunnen blijven doorlopen. 

3939 Brief aan gemeenteraad van de heer A. Cloosterman over Artikel over Rusland en PoetinBrief aan gemeenteraad van de heer A. Cloosterman over Artikel over Rusland en Poetin

U wordt voorgesteld de brief met artikel voor kennisgeving aan te nemen.

Bestuurlijk en Ondersteunend DordrechtBestuurlijk en Ondersteunend Dordrecht

4040 Brief aan gemeenteraad van de Commissaris van de Koning over HerbenoemingBrief aan gemeenteraad van de Commissaris van de Koning over Herbenoeming

burgemeester per 13-09-2023burgemeester per 13-09-2023

U wordt voorgesteld de brief voor kennisgeving aan te nemen.

4141 Brief uitstel behandeling Jaarstukken gemeente Dordrecht 2022Brief uitstel behandeling Jaarstukken gemeente Dordrecht 2022

U wordt voorgesteld dit bericht te betrekken bij de behandeling van de jaarstukken en de jaarstukken (die u eerder

agendeerde voor de Dordtse Dinsdag van 27 juni, oordeelsvormend, en voor de Gemeenteraad van 4 juli) opnieuw

te agenderen. U wordt voorgesteld kennis te nemen van het bericht van de gemeente aan het ministerie van

Binnenlandse Zaken. 

U wordt geadviseerd de jaarrekening te agenderen voor 29 augustus29 augustus op zowel de auditcommissievergadering auditcommissievergadering als

een beeldvormende commissievergadering (technische briefing, 1 uur)beeldvormende commissievergadering (technische briefing, 1 uur) . Desgewenst kan ter

commissievergadering worden besloten tot een oordeelsvormende vervolgbespreking ter commissievergadering

op 12 september of direct tot behandeling in de gemeenteraad op 19 september.

De al ontvangen schriftelijke vraag-antwoorden zijn toegevoegd aan het dossier. Bij ontvangst van nieuwe stukken

wordt aan u per behandeladvies een schriftelijke vragentermijn voorgesteld. 

4242 Raadsinformatiebrief over Vaststellen derde wijziging van de Legesverordening 2023 -Raadsinformatiebrief over Vaststellen derde wijziging van de Legesverordening 2023 -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld de raadsinformatiebrief door te geleiden aan de vergadering van de gemeenteraad. 

4343 Agenderingsverzoek college aan Agendacommissie over Beëindiging erfpachtAgenderingsverzoek college aan Agendacommissie over Beëindiging erfpacht

U wordt geadviseerd een besloten technische briefingbesloten technische briefing  (1u)  (1u) in te plannen op een Dordtse Dinsdag.

https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-Dordrecht-1/2023/16-mei/14:00/Instemmen-met-Cultuurnota-Dordrecht-2030-Startnotitie


4444 Agenderingsverzoek college aan Agendacommissie over ChemoursAgenderingsverzoek college aan Agendacommissie over Chemours

U wordt geadviseerd een besloten besloten consultatie (1 uur) consultatie (1 uur) in te plannen op de Dordtse Dinsdag van 29 augustus29 augustus.

Mocht u van mening zijn dat er, gezien de politieke lading, meer overlegtijd nodig is dan kunt u besluiten om 1,5 uur

te reserveren. 

4545 Reactie van wethouder op BDO memo voor AuditcommissieReactie van wethouder op BDO memo voor Auditcommissie

Deze reactie betreft een toezegging van wethouder Heijkoop tijdens de gemeenteraad van 20 juni. De brief is

betrokken op het dossier van de Kadernota op heden avond, samen met de BDO nota waarop de nota reageert. 

4646 Brief aan gemeenteraad van DG&J over Zienswijze aanpassing in komende PC-Brief aan gemeenteraad van DG&J over Zienswijze aanpassing in komende PC-

cycluskaderstelling en Wet gemeenschappelijke regelingen (Wgr)cycluskaderstelling en Wet gemeenschappelijke regelingen (Wgr)

U wordt geadviseerd een antwoordbrief sturen aan de gemeenschappelijke regeling Dienst Gezondheid & Jeugd dat

onze gemeenteraad een sterke voorkeur heeft voor optie 3. Optie 1 is de huidige situatie waarin er soms tijdsdruk

is, optie 2 vraagt besluitvorming tijdens het zomerreces en is daarom niet wenselijk, optie 3 verruimt de huidige

reactietermijn en lijkt daarmee voor onze gemeenteraad - bekeken vanuit het perspectief van de planning van de

raad - het beste werkbaar. Deze brief staat op de agenda van de griffierskring Zuid-Holland-Zuid maandag

aanstaande en de griffier koppelt dat wat daar wordt besproken aan u terug. Het uitspreken van een gezamenlijke

voorkeur met andere gemeenteraden kan positief zijn. . 

Ook wordt u gevraagd of u nog andere voorstellen heeft terzake de P&C-cyclus waarmee u uw kaderstellende rol

(nog beter) kan invullen. U wordt voorgesteld eventuele voorstellen aan te dragen in de agenderingstool. Daarbij

attenderen we u graag op het politieke debat over motie M6 Weer grip op de financiële ontwikkelingen sociaal

domein in de commissievergadering op 27 juni.

4747 Brief aan gemeenteraad van mevrouw A. van Lit-Kooimans over Zorgen om ChemoursBrief aan gemeenteraad van mevrouw A. van Lit-Kooimans over Zorgen om Chemours

Deze brief met uitnodigingen is op het overzicht uitnodigingen van de Donderdagbrief gezet. U wordt geadviseerd

de brief ter kennisgeving aan te nemen, waarbij de fracties zelf over kunnen gaan tot inhoudelijke beantwoording.

4848 Brief aan gemeenteraad van Stibbe Advocaten inzake Woo-verzoek namens Ballast NedamBrief aan gemeenteraad van Stibbe Advocaten inzake Woo-verzoek namens Ballast Nedam

Ontwikkelingsmaatschappij B. V. over ontwikkeling Middenzone GezondheidsparkOntwikkelingsmaatschappij B. V. over ontwikkeling Middenzone Gezondheidspark

U wordt voorgesteld dit WOO-verzoek in handen van het college te stellen ter afhandeling. 

4949 Brief aan gemeenteraad van Stichting Urgente Noden (SUN) Drechtsteden inzake JaarverslagBrief aan gemeenteraad van Stichting Urgente Noden (SUN) Drechtsteden inzake Jaarverslag

20222022

U wordt voorgesteld deze brief ter kennisgeving aan te nemen. De in de brief vermelde netwerkbijeenkomst op

dinsdag 19 september wordt opgenomen op het overzicht van uitnodigingen bij de donderdagbrief. 

5050 Brief aan Gemeenteraad van Bibliotheek AanZet inzake Jaarverslag 2022Brief aan Gemeenteraad van Bibliotheek AanZet inzake Jaarverslag 2022

U wordt voorgesteld de brief voor kennisgeving aan te nemen. U kunt doorklikken op de link naar de jaarrekening.

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%253A%252F%252Fraad.dordrecht.nl%252FVergaderingen%252FGemeenteraad-Dordrecht-1%252F2023%252F20-juni%252F14%253A00%252FVaststellen-Kadernota-2024-Raadsvoorstel%252FMotie-M6-Weer-grip-op-de-financiele-ontwikkelingen-sociaal-domein.pdf&data=05%257C01%257Cl.vermeulen2%2540dordrecht.nl%257Caf045ce0bfd24f52401108db7310a99b%257Cce1619bcaea141c18fa8bbdc8c7d1cef%257C0%257C0%257C638230287614438368%257CUnknown%257CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%253D%257C3000%257C%257C%257C&sdata=iG4TUalKI4gpnct8%252BdJs2uoO44cmv%252Fve0WKwHEWv2ts%253D&reserved=0
https://www.debibliotheekaanzet.nl/sites/default/files/2023-03/00%252520jaarverslagen%2525202022%252520volledig-compressed.pdf


Tenslotte/OverigTenslotte/Overig

5151 Agenda komende Dordtse DinsdagenAgenda komende Dordtse Dinsdagen

5252 Overzicht stand van zaken MotiesOverzicht stand van zaken Moties 1 alternatief voorstel

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

A.J. (Alexander) Kuhlmann (VVD)  26 jun. 2023 21:19

Motie 'Parkeerfiles de stad uit' (221108/M10) is nog niet voldoende uitgevoerd. Nu afvoeren is

voorbarig.

1 voor1 voor

A.J. (Alexander) Kuhlmann (VVD)

TegenTegen

Geen tegen

5353 Overzicht stand van zaken ToezeggingenOverzicht stand van zaken Toezeggingen

5454 RondvraagRondvraag

5555 SluitingSluiting


